

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間我們將一同參加讚美之泉主辦的「國際敬拜研習特會」，晚間七時半在在安那罕希爾頓飯店舉行，歡迎弟兄姊妹一同前往。www.sop.org

(交通安排請洽施力弟兄 626-374-3058)

We will attend "International Worship Conference" hosted by the Spring of Praise this Friday night. The conference will be held in Hilton Anaheim Hotel, 777 Convention Way, Anaheim, CA 92802-349 at 7:30 PM. We welcome all brothers and sisters to join us. (Please contact br. Silas Shi at 626-374-3058 for ride arrangement)

四、「十字架-耶穌在中國」影片一套四片 DVD 書室特價 32 元，「迦南詩選」音樂一套兩片 CD 特價 19 元，合購共 50 元(含稅)。若您願意購買煩請向蔣幼麟姊妹登記。

五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

提前 4:12 不可叫人小看你年輕。總要在言語、行為、愛心、信心、清潔上、都作信徒的榜樣。

Don't let anyone look down on you because you are young,
but set an example for the believers in speech,
in life, in love, in faith and in purity.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年十二月二十八日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

見證：弟兄姊妹 報告：錢弘

信息：作見證(三) - 作主的見證人

詩歌：聖 614 祂救了我

一 作見證的意義

徒 22:15 因為你要將所看見的、所聽見的、對著萬人為他作見證。

約一 4:14 父差子作世人的救主、這是我們所看見且作見證的。

二 作見證的使命

太 28:18 耶穌進前來、對他們說、天上地下所有的權柄、都賜給我了。

太 28:19 所以你們要去、使萬民作我的門徒、奉父子聖靈的名、給他們施洗。〔或作給他們施洗歸於父子聖靈的名〕

太 28:20 凡我所吩咐你們的、都教訓他們遵守。我就常與你們同在、直到世界的末了。

三 作主的見證人

徒 1:8 但聖靈降臨在你們身上、你們就必得著能力。並要在耶路撒冷、猶太全地、和撒瑪利亞、直到地極、作我的見證。

December 28, 2003
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

Sermon: WITNESS (3) — BE LORD'S WITNESSES

Hymn: Hymnary 614

I. The Meaning of Witnessing

Acts 22:15 You will be his witness to all men of what you have seen and heard.

1Jo 4:14 And we have seen and testify that the Father has sent his Son to be the Savior of the world.

II. The Commission of Witnessing

Mt 28:18-20

18 Then Jesus came to them and said, "All authority in heaven and on earth has been given to me.

19 Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit,

20 and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age."

III. The Lord's Witnesses

Acts 1:8 But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth."